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Protokół z XIV Sesji 
Rady Miasta Torunia 

z 1 września 2011 roku 
 
XIV sesja Rady Miasta Torunia odbyła się 1 września 2011 r. w sali Nr 33 im. Mikołaja 
Kopernika Urz ędu Miasta Torunia. 
 
I. Otwarcie sesji.  
 
p. M. Frąckiewicz – otworzył XIV sesję Rady Miasta Torunia. Powitał radnych i przybyłych 
gości. 
 
II. Przyj ęcie protokołu z XIII sesji. 
 
Protokół przyjęto bez uwag. 
 
III. Informacje Przewodniczącego Rady. 
 
p. M. Frąckiewicz – poinformował, że: 
 

1. Do Rady Miasta wpłynęło sprawozdanie z przebiegu wykonania planów finansowych 
za I półrocze 2011 r. nadzorowanych, następujących instytucji kultury: Centrum 
Kultury Dwór Artusa, Domu Muz, Teatru Baj Pomorski, Toruńskiej Orkiestry 
Symfonicznej, Muzeum Okręgowego, Centrum Kultury Zamek Krzyżacki, Toruńskiej 
Agendy Kulturalnej, Centrum Sztuki Współczesnej Znaki Czasu oraz Centrum 
Nowoczesności. Sprawozdanie to otrzymali Państwo Radni w formie elektronicznej. 

2. Otrzymali również Państwo sprawozdanie z wykonania planów finansowych za 
pierwsze półrocze 2011 r. przez: Specjalistyczny Szpital Miejski im. M. Kopernika, 
Zakład Pielęgnacyjno Opiekuńczy im. Ks. J. Popiełuszki oraz Miejską Pracownię 
Specjalistyczną 

3. Państwo Radni otrzymali w formie elektronicznej informację w sprawie ustalenia 
wykazu i planu finansowego wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2010. 

4. Elektronicznie oraz w wersji książkowej Państwo Radni otrzymali także informacje o 
przebiegu wykonania budżetu miasta Torunia za pierwsze półrocze 2011 r. oraz o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej.   

5. W związku wyborami do Sejmu i Senatu RP  
w 2011 r. ( 9 października 2011 r.), zgodnie z informacją dotycząca wyborów 
przekazaną przez Pełnomocnika Prezydenta ds. wyborów Rada Miasta do dnia 5 
września obowiązana jest utworzyć odrębne obwody głosowania. Za chwilę 
utworzymy 14 obwodów odrębnych, w tym 11 w szpitalach, zakładach opieki 
społecznej oraz areszcie śledczym oraz 3 w domach studenckich. Utworzenie 
obwodów głosowania w domach studenckich jest nowym rozwiązaniem 
wprowadzonym przez kodeks wyborczy.  Do dnia 9 września Prezydent poda do 
publicznej wiadomości obwieszczenie o numerach i granicach stałych obwodów 
głosowania, siedzibach obwodowych komisji wyborczych dostosowanych do potrzeb 
wyborców niepełnosprawnych. Tak dostosowanych lokali wyborczych będzie ok. 35 
tj. ponad 30%. 

6. Dzisiaj odbyło się posiedzenie Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników 
do sądów w kadencji 2012 – 2015. Podczas spotkania wyłoniono zgłoszenia 
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kandydatów, które ze względu na braki formalne będą pozostawione bez dalszego 
biegu. Uchwała w tej sprawie będzie rozpatrzona na następnej sesji. Natomiast 
wybory ławników wstępnie planuję na 29 września.  

 
IV. Informacje Prezydenta Miasta. 
 
p. M. Zaleski – poinformował że: 
 

1. Dziś o godzinie 9.00 w Szkole Podstawowej Nr 6 przy ul. Łąkowej odbyła się miejska 
inauguracja roku szkolnego 2011/2012. 

2. Także dziś, o godzinie 11.00 pod pomnikiem ku czci Poległych i Pomordowanych 
przez hitlerowskiego najeźdźcę w latach 1939 - 1945 przy al. Jana Pawła II odbyła się 
uroczystość patriotyczna związana z    72. rocznicą wybuchu II wojny światowej. 

3. Jutro, w piątek o godzinie 18.00 w Dworze Artusa Kujawsko-Pomorska Okręgowa 
Izba Inżynierów Budownictwa organizuje spotkanie z okazji „Dnia Budowlanych”. 

4. W najbliższą sobotę, 3 września, o godzinie 12.00 w Auli UMK nastąpi uroczyste 
otwarcie XVII Zjazd Absolwentów UMK „Jesienne powroty 2011”. 

5. Także w sobotę 3 września, w godzinach od 12.00 do 21.00 na terenie Wyższej 
Szkoły Kultury Społecznej i Medialnej przy ul. Droga Starotoruńska 3 Radio Maryja 
organizuje piknik „Dziękczynienie w rodzinie”, podczas którego będzie możliwość 
wykonania m.in. bezpłatnych badań mammograficznych i cytologicznych. 

6. Natomiast w sobotę, 3 września o godzinie 15.00 na Rynku Staromiejskim nastąpi 
uroczyste otwarcie wystawy pt. „Żołnierze wyklęci”, organizowanej przez Instytut 
Pamięci Narodowej Oddział w Gdańsku oraz Toruński Klub dyskusyjny „Szewska 
Pasja” 

7. W niedzielę, 4 września o godzinie 12.00 w ramach obchodów 31. rocznicy 
podpisania Porozumień Sierpniowych w kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej 
Marii Panny i bł. ks. S. W. Frelichowskiego odprawiona zostanie msza św., po której 
nastąpi złożenie kwiatów pod tablicą poświęconą ludziom Solidarności Regionu 
Toruńskiego przy ul. Piekary. 

8. W dniach od 4 do 6 września w związku z Prezydencją Rzeczypospolitej w Radzie 
Unii Europejskiej gościć w Toruniu będą członkowie Strategicznego Komitetu ds. 
Migracji, Granic i Azyli. 

9. W poniedziałek, 5 września o godzinie 10.00 nastąpi uroczyste otwarcie    i 
poświęcenie nowego obiektu oraz zmodernizowanych                              i 
wyremontowanych istniejących budynków Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego przy ul. 
Paderewskiego 2, prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Serafitek. 

10.  W dniach od 5 do 10 września w naszym mieście odbywać się będzie    28. Kongres 
Gleboznaczy pod hasłem „Gleba - Człowiek - Środowisko”  organizowany na naszym 
toruńskim Uniwersytecie. Otwarcie kongresowych obrad zaplanowano 6 września o 
godz. 9:00 na Wydziale Biologii i Nauk o Ziemi. 
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V. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek przyjęto bez zmian. 
 
VI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Medalu „Za Zasługi dla Miasta 
Torunia” na wstędze Toruńskim Zakładom Materiałów Opatrunkowych Spółka 
Akcyjna - DRUK NR 187. 
 
p. M. Frąckiewicz – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 187. Wynik głosowania: 22 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 155/11). 
 
VII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu RP zarządzonych na dzień 
9 października 2011 r. - DRUK NR 169 – I i II CZYTANIE.  
 
p. R. Popławski – przedstawił projekt uchwały. 
 
I i II czytanie  
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 169. Wynik głosowania: 23 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 156/11). 
 
VIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu Miejskiego 
Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Rozwiązywania Problemów Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Toruniu - DRUK NR 193. 
 
p. H. Miller  – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KOPSiZ – zał. nr  
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 193. Wynik głosowania: 25 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 157/11). 
 



 4

IX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Toruniu - DRUK NR 186. 
 
p. K. Janiszewska – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Opinie: 
 
KOPSiZ – zał. nr 1. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 186. Wynik głosowania: 25 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 158/11). 
 
X. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej przy 
ul. Łódzkiej 117B - DRUK NR 194. 
 
XI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej 
obiektem fortecznym położonej w Toruniu przy ul. Polnej 75 - DRUK NR 189. 
 
p. W. Krawiec – przedstawił projekty uchwał. 
 
Opinie: 
 
KIiOŚ – zał. nr 2, 3. 
 
Pytań i dyskusji nie było. 
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 194. Wynik głosowania: 24 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 159/11). 
 
Uchwała według druku nr 189. Wynik głosowania: 25 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 160/11). 

XII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży przez GMT lokalu mieszkalnego 
nr 1 usytuowanego w budynku położonym przy ul. Fałata  - DRUK NR 183. 

p. W. Krawiec – przedstawił projekt uchwały. 
 
Opinie: 

KIiOŚ – zał. nr 4. 

Pytań nie było. 

Dyskusja: 
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p. K. Dowgiałło – przypomniała, że w minionej kadencji Komisja Rewizyjna badała 
bonifikaty udzielane osobom, które nabywały lokal, a następnie odsprzedały go na wolnym 
rynku. Wydaje się, że sytuacja materialna osób, których dotyczy zwrot bonifikaty jest tak 
dramatyczna, że radni powinni wypowiedzieć się na ten temat i głosować za podjęciem 
uchwały.  
Komisja Rewizyjna w minionej kadencji zwróciła uwagę na fakt, że ludzi w dramatycznej 
sytuacji mieszkaniowej i ekonomicznej jest zdecydowanie więcej. Oni też chcieliby, żeby 
miasto sprezentowało im prawie 150 tys. zł, aby poprawić im sytuację życiową, bo 
dotychczasowe mieszkanie jest zagrzybiałe,  powoduje choroby, bo jest szansa na sprzedaż 
mieszkania na wolnym rynku i kupienia mieszkania z prawdziwego zdarzenia. Komisja 
zaleciła Prezydentowi wypracowanie pewnych mechanizmów, które będą blokowały tego 
typu działania. Osoby nabywające mieszkania z bonifikatą byłyby  przez 5 lat związane z 
miastem tak, aby nie można nic innego zrobić z mieszkaniem. W ubiegłej kadencji Komisja 
Rewizyjna nie otrzymała odpowiedzi od Prezydenta. W bieżącej kadencji tego tematu nie 
omawiała. Jest ciągłość urzędu i ewentualne zalecenia Komisji Rewizyjnej nie uległy 
anulowaniu przez to, że zmieniła się rada. Upomniała się o rozwiązanie systemowe tej 
kwestii. Członkowie społecznej komisji mieszkaniowej potwierdzą, że jest dużo więcej 
trudnych sytuacji mieszkaniowych. Nie jest pozytywnym rozwiązaniem, żeby miasto 
dopłacało prawie 145 tys. zł. Zaproponowała, żeby ZGM pomagał poprawiać warunki 
lokalowe ludziom potrzebującym, a zwolnione mieszkania zbywał na wolnym rynku. 
Doprowadza się do sytuacji akceptowania łamania zawartych z miastem umów.  
 
GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 183. Wynik głosowania: 15 – 7 – 3. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 161/11) 

XIII. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sprzedaży 
nieruchomości wykorzystywanych na cele oświatowe na rzecz niepublicznych 
podmiotów prowadzących działalność oświatową - DRUK NR 190. 

p. W. Krawiec – przedstawił projekt uchwały. 
 
Opinie: 

KIiOŚ – zał. nr 5. 

Pytań i dyskusji nie było. 

GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 190. Wynik głosowania: 19 – 0 – 1. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 162/11). 

XIV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłat za świadczenia i czasu 
przeznaczonego na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Miasta Toruń - DRUK NR 196 – I i II CZYTANIE.  

p. A. Kłobukowska – przedstawiła projekt uchwały. 

Opinie: 
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KOiS – zał. nr 6. 

I czytanie 

Pytania: 

p. U. Polak – zapytała, czy sposób naliczenia kwoty 2.30 zł jest określony prawnie, czy  
można określić każdą inną kwotę za godzinę pobytu dziecka ponad 5 godzin podstawy 
programowej ? 

p. A. Kłobukowska – odpowiedziała, że wojewoda w swoim piśmie mówi o 
ekwiwalentności opłaty. Trzeba było odnieść ją do jakiś danych, które mówią, ile faktycznie 
kosztuje godzina. Zrobiono analizę całości kosztów, które są ponoszone na przedszkola i 
stawka wyszła 3.27 zł. Koszty miasta bez czesnego rodziców dawały stawkę 2.72 zł. Wzięto 
stawkę, która jest zastosowana w wielu miastach np. Gdyni 2.30 zł. To wynika z zatrudnienia 
średnio opłacanego nauczyciela, tzn. nauczyciela mianowanego. Wyszło 2.34 zł. 
Zastosowano obniżenie do 2.30 zł. Ekwiwalentność jest do udowodnienia. Wojewoda zgadza 
się z tym. Musi być dodatkowo zatrudniony nauczyciel, żeby zapewnić opiekę dzieciom, 
które pozostają w przedszkolu dłużej niż 5 godzin.  

p. B. Królikowska – Ziemkiewicz – zapytała, ile jest rodzin wielodzietnych, których dzieci 
chodzą do przedszkoli, czy nie należałoby zastosować ulgi, bo matka musi iść do pracy, a 
nieraz 400 zł dodatkowo w domu jest przeznaczone na życie  ?  

p. A. Kłobukowska – przyznała, że to było brane pod uwagę w poprzedniej uchwale, 
wiedząc że to jest niezgodne z prawem, ale biorąc pod uwagę, że apele Ministerstwa Edukacji 
będą wzięte pod uwagę przez prawników wojewody, umieszczono tą zniżkę. To jest 
niezgodne z prawem, więc nie można tego powtarzać. Obecnie jest 187 rodzeństw, czyli 374 
dzieci, które z takiej ulgi korzystały. 

p. U. Polak – zapytała, czy skoro podjęto 28 lipca br. uchwałę podnoszącą koszt pobytu 
dziecka o 10 zł, to nie należy obniżyć kosztu, żeby zmieścić się w kwocie ustalonej w 
uchwale z 28 lipca br. ? W tej chwili koszt pobytu dziecka wzrośnie znacząco. Gdyby 
przyjąć, że jest 5 godzin podstawy programowej, rodzice płacą za pozostały czas 1.7 zł za 
godzinę przez 4 godziny dziennie to pomnożone przez 22 dni daje 149 zł/miesiąc.  

p. A. Kłobukowska – zapewniła, że były robione symulacje na ten temat. Trudno jest zrobić 
tak, żeby można obniżyć górną stawkę do stawki wcześniejszej. Jeśli obniży się górną stawkę 
za 10 godzin, to za 8 godzin uzyskana zostanie znacznie niższa stawka niż obecnie. To 
oznacza, że po stronie dochodów nie będzie oczekiwanych środków wg starej uchwały. To 
oznaczałoby zwiększenie środków z budżetu na utrzymanie przedszkoli miejskich. W 
przyszłym roku trzeba będzie wówczas jeszcze bardziej budżet zwiększyć.  
Za 8 godzin pobyty dziecka przy stawce 1.7 zł rodzice będą płacili 107 zł, czyli o 30 zł mniej, 
a takich dzieci jest ¾. Przy 10 godzinnym pobycie będzie to 28 zł. 

p. B. Królikowska – Ziemkiewicz – zapytała, jak do tych zmian odnosi się Rzecznik Praw 
Dziecka ? 

p. A. Kłobukowska – odpowiedziała, że wiedzę czerpie z artykułów prasowych. 
Ministerstwo Edukacji i Rzecznik apelowali na początku roku, żeby podjąć działania 
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upoważniające samorządy do stosowania ulg. Prof. Regulski stwierdził, że prace są 
rozpoczynane, ale trzeba zmienić kilkadziesiąt aktów wyższego rzędu. Sprawa jest w toku.  

p. K. Dowgiałło – zapytała, czy są prowadzone prace w wydziale w kierunku innego 
rozwiązania sprawy ? 

p. A. Kłobukowska – przyznała, że takich prac nie ma, bo przepisy oświatowe nie dają takiej 
możliwości. Może MOPR może wprowadzić dodatkową pomoc dla rodzin. Ministerstwo i 
prawnicy uznali, że stosuje się ulgi niezależnie od zamożności rodziców. Jeśli mają 2 dzieci w 
przedszkolu, to ulgi są stosowane. Podobnie jest z becikowym. Należy się każdemu 
niezależnie od dochodów. 

p. B. Królikowska – Ziemkiewicz – zapytała, co stanie się w przypadku niepodjęcia uchwały 
przez radę ? Jaką kwotę trzeba by dopłacać rodzinom, które nie będą w stanie realizować 
obowiązku edukacji ? 

p. A. Kłobukowska – zaznaczyła, że dzieci są przyjmowane do przedszkoli niezależnie od 
dochodów. Nie ma danych, które dzieci to dotknie. Trzeba by rozpoznać dochody. Wszystkim 
dzieciom nie należałaby się taka pomoc. Nie wszystkie rodzeństwa pochodzą z rodzin 
potrzebujących wsparcia.  

p. U. Polak – poprosiła o przypomnienie zasad, które stosuje się przy przyjmowaniu dziecka 
do publicznego przedszkola. 

p. A. Kłobukowska – odpowiedziała, że to jest wiek dziecka i rodzeństwo. Pierwszym 
kryterium to są samotne matki. Nie bada się ich sytuacji materialnej. Następnie to 
przyjmowanie rodzeństwa. Chodzi o to, żeby rodzice nie mieli dzieci w różnych 
przedszkolach.  

p. U. Polak – dopowiedziała, że są to też dzieci rodziców niepełnosprawnych. Gmina 
zaspokaja zbiorowe potrzeby mieszkańców, stąd w przedszkolach są miejsca dla rodzin 
potrzebujących wsparcia. Zaznaczyła, że nie chce, żeby było tak jak z ustawą o wspieraniu 
rodziny pieczy zastępczej, że będą  likwidowane świetlice środowiskowe. 

p. T. Kruszyński – zapytał, jakie pojawiły się od 28 lipca nowe okoliczności prawne lub 
gospodarcze poza pismem wojewody, że kwoty różnią się i koszty muszą wzrosnąć ? 

p. A. Kłobukowska – odpowiedziała, że wojewoda zakwestionował szacowanie każdej 
godziny dziecka inaczej. Żeby nie wzrosły koszty, to w poprzedniej uchwale stawka każdej 
następnej godziny była obniżana. Przy jednakowej stawce nie można tego uniknąć. Albo 
będzie niskie czesne za 3 godziny pobyty dziecka, albo na dotychczasowym, a za 10 godzin 
automatycznie wzrośnie. Wojewoda wskazał, że każda godzina musi być tak samo 
wyceniona, bo w każdej godzinie jest ten sam poziom usług.  

p. T. Kruszyński – zapytał, czy w projekcie można utrzymać takie same kwoty, jakie były w 
poprzedniej uchwale ?  

p. A. Kłobukowska – odpowiedziała, że przy stawce 2.10 zł można by być bardzo blisko 
kwoty z poprzedniej uchwały za 3 godziny czyli 138.60 zł, ale za 10 godzin byłoby to 231 zł. 
Jednakowa cena za każdą godzinę powoduje takie rozwarstwienie.  
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p. W. Przybyszewski – poprosił o przerwę po pytaniach w I czytaniu. Zapytał, jakie będą 
konsekwencje niepodjęcia uchwały i czy nastąpi powrót do stanu sprzed 28 lipca br. ? 

p. A. Kłobukowska – odpowiedziała, że nie będzie powrotu do wspomnianego stanu, nie 
będzie ustalony opłat. 

p. M. Frąckiewicz – ogłosił 10 min. przerwy dla klubu PO. 

Po przerwie. 

p. W. Przybyszewski – oświadczył, że klub radnych PO uważa, że należy pochylić się nad 
tymi osobami, które nie zostały uwzględnione w projekcie uchwały. Należy wprowadzić 
mechanizm, który premiowałby rodziny w trudnej sytuacji materialnej w postaci 
dodatkowych dopłat lub stypendiów. Uchylenie uchwały z 28 lipca spowoduje, że nie będzie 
można wrócić do poprzedniego stanu, bo nie ma podstawy prawnej do stosowania tamtych 
zasad. Projekt uchwały należy dopracować i za tydzień będzie można podjąć decyzję na 
kolejnej sesji. 
Złożył wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do wnioskodawcy. 

p. M. Frąckiewicz – stwierdził, że nie ma potrzeby odwlekania projektu uchwały. Jest 
potrzeba pochylenia się nad poszukaniem rekompensaty dla rodzin, które potrzebują 
wsparcia. Takie rozwiązanie jest możliwe. Można przyjąć uchwałę i zacząć opracowywać 
zasady rekompensaty. 

GŁOSOWANIE:  
 
Wniosek formalny radnego W. Przybyszewskiego o odesłanie druku do wnioskodawcy. 
Wynik głosowania: 11 – 10 – 1. Wniosek został przyjęty. Uchwała została odesłana do 
wnioskodawcy. 

XV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o zaciągnięciu 
zobowiązania związanego z termomodernizacją obiektu Zespołu Szkół Nr 28 przy ul. 
Przy Skarpie 13 Toruniu - DRUK NR 191. 

p. M. Maksim – przedstawił projekt uchwały. 

Opinie: 

KIiOŚ – zał. nr 7. 

Pytań i dyskusji nie było. 

GŁOSOWANIE:  
 
Uchwała według druku nr 191. Wynik głosowania: 21 – 0 – 0. Uchwała została podjęta 
(uchwała nr 163/11). 

XXII. Interpelacje, zapytania i wnioski (zgodnie z § 36 Regulaminu Rady Miasta 
Torunia) – godz. 14.00 

1. Interpelacje: nie było. 
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2. Zapytania: 

3. Wnioski: 

a) radny M. Cichowicz – 1 wniosek (zał. nr 8), 
 
XXIV. Informacje:  
 

- Przewodniczącego:  
 
p. M. Frąckiewicz – 
 

- poinformował, że odbyło się posiedzenie Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników. Projekt uchwały powołujący ławników zostanie przyjęty 29 września, 

- pogratulował radnemu M. Jakubaszkowi pomyślnie zdanej aplikacji adwokackiej, za 
1.5 miesiąca zostanie on wpisany na listę adwokatów. 

 
- Prezydenta: nie było. 

 
- inne:  

 
p. U. Polak – poinformowała, że w dniach 2-7.09 grupa 48 nauczycieli z Torunia będzie 
reprezentowała społeczność miasta w europarlamencie w Brukseli. ZNP jest organizatorem 
wyjazdu na zaproszenie europosła J. Zemke.  
 
XXV. Zakończenie Sesji. 
 
p. M. Frąckiewicz – zakończył XIV sesję Rady Miasta Torunia. 
 
Protokół sporządził  
/-/Piotr Pyrek          

Przewodniczący 
Rady Miasta Torunia 
/-/Marian Frąckiewicz 


